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Zwracam sie w sprawie budowy "Parku w Michelinie". Swojq dzialalno6ciq
i wcze6niej mojego mqia uchronili6my ten kawalek przyrody przed narastajqcE
siekierezadq jaka zapanowata od kilku lat w Michelinie, nie tylko poprzez

dopuszczenie do blokowego budownictwa mieszkaniowego o wysokoici
dochodzqcej ponad czubki sosen, ale te2 w wyniku sprzeda2y przez miasto
dzialek leSnych pod zabudowq, ratujqc w ten spos6b finanse miasta.

Na poczqtku kadencji zwracalam siq do Prezydenta Miasta o rozpoczqcie
dzialai odno6nie prawnego powolania 3-go parku w miejcie ( teren w
kolejnych planach zagospodarowania przestrzennego jest okre6lany jako
park) i jego budowy wraz z zagospodarowaniem o charakterze
wypoczyn kowo-dyda ktycznym z u rzEdzen ia m i do czynnej rekreacj i fizy cznej.
Otrzymatam poz$ywnE odpowied2. Niestety na dzien dzisiejszy nie
rozpoczqto nawet przeglqdu stanu prawnego poszczeg6lnych dziatek i

regulacji w tym zakresie, tym bardziej nie przeprowadzono inwentaryzacji
zieleni i ich wartoSci przyrodniczej. Ten kawalek wydzielonej zielenijest nam,
mieszkahcom potrzebny, bo nie ma podstawy twierdzenie, 2e zieleni w
Michelinie jest dostatek. Odpowiednie urzqdzenie parku to niezbqdna
inwestycja w ochronq przyrody, miejsce spotkari zar6wno dla mlodzie2y jak i



os6b starszych, szczeg6lnie zainteresowanych wyjSciem poza przydomowe

ogr6dki i mo2liwoiciq skorzystania z urzqdzeh do iwiczeri pod

tzw."chmurkq".

Wnoszq do bud2etu miasta na 2019 rok o Srodki na inwentaryzacjq dzialek
geodezyjnych i zieleni dla "Parku w Michelinie".
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